

Emirates NBD Personal Loan Ramadan Campaign 2024 Terms and Conditions

These terms and conditions (“**Promotion Terms and Conditions**”) govern the Emirates NBD Personal Loan Ramadan Campaign 2024 (“**Promotion**”) by Emirates NBD Bank (P.J.S.C) (“**Bank**”).

The Promotion is subject to and are in addition to: (i) the Bank’s General Terms and Conditions for Consumer Banking Products (applicable for individual Customers), available on Bank’s website at <https://www.emiratesnbd.com/-/media/enbd/files/others/fees-and-charges/accounts/generaltermsandconditions.pdf>, and the Bank’s General Terms and Conditions of Accounts and Banking Services for the Bank, available on Bank’s website at <https://www.emiratesnbd.com/-/media/enbd/files/others/form-center/terms-and-conditions/generaltermsandconditions.pdf> (applicable for individual and non-individual Customers) (together the “**Emirates NBD GTC**”); and (ii) these Promotion Terms and Conditions.

If there is any conflict between the Promotion Terms & Conditions and Emirates NBD GTC, the Promotion Terms and Conditions shall prevail.

Unless otherwise defined herein, capitalized terms used in these Promotion Terms and Conditions shall have the meaning ascribed to them in the Emirates NBD GTCs.

1. Promotion

In accordance with these Promotion Terms and Conditions, the Bank will be rewarding eligible customers with a chance to win up to 6 equated monthly payments (EMI) in the form of a cashback by entering their names into a lucky draw.

2. Promotion Period

The Promotion period is from 11th March 2024 to 30th April 2024 (both dates inclusive and herein referred as “**Promotion Period**”), and all personal loans should be successfully disbursed by or before 10th May 2024.

3. Promotion Eligibility

Eligibility conditions for securing entries into the lucky draw are set out in the Promotion Terms and Conditions below.

- 3.1. Personal Loan customers successfully availing any Personal Loan during the Promotion Period and fulfilling the eligibility criteria as detailed in clause 4 below, will be eligible to secure entries to participate in the lucky draw as part of the Promotion pursuant to these Promotion Terms and Conditions. It is mandatory that eligible Personal Loans have been successfully disbursed and the Personal Loan has been booked during the Promotion Period defined.
- 3.2. Customers in Personal Banking, Priority Banking, Business Banking and Private Banking segments successfully availing any products listed in clause 4.1 below (together the “**Personal Loan Products**”) will be eligible to participate in the Promotion (each an “**Eligible Customer**”) pursuant to these Promotion Terms and Conditions. Emirates NBD staff (permanent and contract), third party consultants contracted by ENBD, Tanfeeth staff and Liv. customers are not eligible for this Promotion.

4. Prizes

4.1. Lucky Draw Prizes

Eligible Customers successfully availing any Personal Loan Products during the campaign period will be eligible to secure lucky draw entries as per the table below in 4.2 to participate in the lucky draw as part of the Promotion pursuant to these Promotion Terms and Conditions.

All Eligible Customers with qualifying entries will be tabulated and a random selection will be conducted to select the winners.

Category	Prizes	Selection Criteria
Emirati Personal Loan Customer	1 winner: Win 6 EMIs Back - Cashback of up to AED 20,000 5 winners: Win 3 EMIs Back - Cashback of up to AED 10,000 10 winners: Win 2 EMIs Back - Cashback of up to AED 5,000	Winner will be selected from the pool of eligible individual Emirati Loan Customers
Resident Personal Loan Customer	1 winner: Win 6 EMIs Back - Cashback of up to AED 20,000 5 winners: Win 3 EMIs Back - Cashback of up to AED 7,000 10 winners: Win 2 EMIs Back - Cashback of up to AED 3,000	Winner will be selected from the pool of eligible individual Resident Loan Customers
Abu Dhabi based Emirati and Resident Personal Loan Customer	1 winner: Win 6 EMIs Back - Cashback of up to AED 20,000 3 winners: Win 3 EMIs Back - Cashback of up to AED 10,000 9 winners: Win 2 EMIs Back - Cashback of up to AED 5,000	Winner will be selected from the pool of eligible individual Resident and Emirati Loan Customers who are based in Abu Dhabi

4.2. Personal Loan customer(s) successfully availing eligible Personal Loan Products will automatically enter the draw and will secure entry(ies) into the lucky draw as detailed in the table below subject to achieving/satisfying the following criteria and pursuant to the Promotion Terms and Conditions.

Loan Amount Criteria	Count of Entries
Minimum net loan amount of AED 100,000	1 entry per loan
Every additional AED 50,000 over initial AED 100,000	2 additional entries

5. Mechanics and Fulfillment

5.1. Lucky Draw Prizes are raffle/lucky draw-based prizes subject to meeting product specific eligibility criteria.

- 5.2. For Lucky Draw, all Eligible Customer(s) with qualifying entries will be tabulated and winners will be selected by random draw within 60 calendar days from the end of the Promotion Period (the “**Draw**”).
- 5.3. Independent personnel (from the Dubai Economic Department or such other relevant authority) shall attend and oversee the Grand Draw to ensure fair play and transparency. The dates on which the Grand Draw shall occur shall be determined by the Bank in consultation with such independent personnel.
- 5.4. Each winner will be informed on a date as determined by the Bank in its absolute sole discretion, details of prizes and fulfilment mechanics will be shared with the winner via email on the registered mail id, within 60 calendar days from the date of the Draw/campaign period whichever is later.
- 5.5. The prizes as cash rewards will be credited to the winner’s active Emirates NBD AED account (Current or Savings) where available. If the winner does not have an active Emirates NBD AED account, but has an active credit card with Emirates NBD, then the cash rewards will be credited to the winner’s active credit card. For winner(s) who do not have any of the above-mentioned active accounts, the cash rewards will be loaded to any appropriate Emirates NBD Prepaid card in the Bank’s sole discretion.
- 5.6. If the winner is non-contactable (not contactable on the registered mobile number or email even after 3 attempts) or does not collect the prize within the stipulated time, then the Customer will no longer be eligible for the prize and the winner will have no right to claim for any prize under this Promotion.
- 5.7. Once the winner receives the prize in accordance with the above, the winner will not be eligible for any other offers under this Promotion.
- 5.8. Prizes are non-transferable and may not be exchanged for cash (other than as described above) or any other benefits.

6. Miscellaneous

- 6.1. Prizes may be forfeited, or Eligible Customers may be disqualified from participation in the Promotion, if the Bank has sufficient grounds to believe that any such Customer has violated these Promotion Terms and Conditions, any laws or regulations applicable in the UAE.
- 6.2. This Promotion is applicable only to Eligible Customer(s) availing eligible Personal Loan Product(s) which are both applied and successfully disbursed during the Promotion Period.
- 6.3. All loan applications are subject to approval in the sole and absolute discretion of the Bank.
- 6.4. All loans availed must be valid, active, not in default and in full compliance with their terms and conditions during the Promotion Period (refer clause 2 of the Promotion Terms and Conditions) and the period as mentioned under clause 5.2 & 5.4 of the Promotion Terms and Conditions.
- 6.5. Eligible Customer(s) falling under more than one category under 4.1, will be eligible for ONLY ONE prize.
- 6.6. This Promotion is valid in conjunction with other valid promotions, campaigns or offers of the Bank.
- 6.7. The following are expressly excluded from eligible Personal Loan Products and accordingly do not qualify for this Promotion: (i) Loans cancelled post disbursement, (ii) Restructured and/or

Rescheduled Loans, (iii) Loans under PEARS (Proportional EMI Adjustment for Reduction in Salary), and (iv) Loans cancelled as on the date of reward eligibility.

- 6.8. The winners may be required to attend a prize presentation ceremony and other publicity programmes as and when required by the Bank at their own cost and expense.
- 6.9. Each winner (including each individual representative of such winner who is not an individual) unconditionally consents and agrees to the publication in any media (print, digital or otherwise) of his/her name and/or photograph containing his/her image as a winner of a guaranteed or grand prize.
- 6.10. These Promotion Terms and Conditions are subject to change, additions or amendment, at any time, at the sole discretion of the Bank with notice to Customers, in accordance with applicable law.
- 6.11. All decisions of the Bank relating to the Promotion, each of which is at the sole and absolute discretion of the Bank, shall be final and conclusive.
- 6.12. The Bank shall not be liable for any tax liability incurred by any winner under this Promotion.
- 6.13. The prize(s) featured in all printed materials and/or website of the Bank are shown for illustrative purposes only. The Bank reserves the right to change the make, brand, model, colour or specifications of the prizes at its sole discretion with notice to customers.
- 6.14. The Bank shall not be liable for any personal injury; any loss or damage (including loss of opportunity); whether direct, indirect, special or consequential, arising in any way out of: (a) any technical difficulties or equipment malfunction (whether or not under the Bank's control); (b) any theft, unauthorized access or third party interference; (c) any claim or reward that is late, lost, altered, damaged or misdirected (whether or not after their receipt by the Bank) due to any reason beyond the control of the Bank; (d) any tax liability incurred by a winner under this Promotion.
- 6.15. The Bank shall not be responsible for, and makes no representation as to, the quality, suitability or merchantability of any prize. Any such issues must be settled directly with the producer and/or supplier of such prize. The Bank takes no responsibility for resolving any such disputes;
- 6.16. The Bank shall not be liable for and shall not entertain claims related to any benefit/ reward or in respect of any service or product provided under the benefit/ reward by a third party supplier and shall not be responsible to the qualifying customer for any losses, liabilities, damages, costs and expenses (including legal fees, costs and expenses) suffered or incurred by any of qualifying customer under or pursuant to any benefit/ reward or in respect of any service or product provided/ proposed to be provided by a third party supplier under these Promotion Terms and Conditions; and
- 6.17. These Promotion Terms and Conditions and any dispute arising from them, including in relation to interpretation or execution, shall be governed by the laws of the United Arab Emirates as applied in the Emirate of Dubai and subject to the exclusive jurisdiction of the Courts of Dubai (excluding courts of the Dubai International Financial Centre).



شروط وأحكام العرض الترويجي للقرض الشخصي في شهر رمضان المقدم من بنك الإمارات دبي الوطني 2024

تحكم هذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام العرض الترويجي") العرض الترويجي للقرض الشخصي في شهر رمضان المقدم من بنك الإمارات دبي الوطني 2024 ("العرض الترويجي") المقدم من بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.) ("البنك").

يخضع هذا العرض الترويجي وسيضاف إلى ما يلي: (1) الشروط والأحكام العامة للبنك الخاصة بالمنتجات المصرفية للأفراد (المطبقة على العملاء الأفراد)، والمتوفرة على الموقع الإلكتروني للبنك على <https://www.emir-atesnbd.com/-/media/enbd/files/others/fees-and-charges/accounts/generaltermsandconditions.pdf> وللشروط والأحكام العامة الخاصة بالحسابات والخدمات المصرفية للبنك، المتوفرة على الموقع الإلكتروني للبنك على <https://www.emiratesnbd.com/-/media/enbd/files/others/form-center/terms-and-conditions/generaltermsandconditions.pdf> (والتي تنطبق على العملاء الأفراد وغير الأفراد) (سيُشار إليهما معًا باسم "الشروط العامة لبنك الإمارات دبي الوطني")؛ و (2) شروط وأحكام هذا العرض الترويجي.

إذا حدث أن تواجد أي تعارض بين شروط وأحكام العرض الترويجي والشروط والأحكام العامة لبنك الإمارات دبي الوطني، فستسود شروط وأحكام العرض الترويجي.

وما لم يتم ذكر خلاف لما ذكر هنا، سيكون للمصطلحات المكتوبة بالأحرف الكبيرة المستخدمة في شروط وأحكام العرض الترويجي هذه نفس المعنى المخصص لها في الشروط والأحكام العامة لبنك الإمارات دبي الوطني.

1. العرض

وفقاً لشروط وأحكام العرض الترويجي هذه، سيقوم البنك بمكافأة العملاء المؤهلين بفرصة الفوز بما يصل إلى 6 دفعات شهرية متساوية (أقساط) وذلك بشكل استرداد نقدي، وسيتم ذلك عن طريق إدخال أسمائهم في عملية سحب عشوائية لمعرفة العملاء المحظوظين.

2. فترة العرض

تمتد فترة العرض الترويجي من 11 مارس 2024 حتى 30 أبريل 2024 (يشمل كلا التاريخين وسيشار إليهما هنا باسم "فترة العرض الترويجي")، وسيتوجب أن يتم صرف جميع القروض الشخصية بنجاح بحلول تاريخ 10 مايو 2024 أو قبله.

3. التأهل للعرض

إن شروط التأهل من أجل ضمان فرصة الدخول في السحب المحظوظ موضحة في شروط وأحكام العرض الترويجي أدناه.

- 3.1 سيكون عملاء القروض الشخصية الذين نجحوا في الاستفادة من أي قرض شخصي خلال فترة العرض الترويجي، واستوفوا معايير الأهلية على النحو المفصل المذكور في البند رقم 4 أدناه، مؤهلين للحصول على فرصة مضمونة للمشاركة في السحب المحظوظ وذلك كجزء من العرض الترويجي وتلبية لشروط وأحكام العرض الترويجي هذه. من الضروري هنا أن يتم صرف قيمة القروض الشخصية المؤهلة للتعليق بنجاح، وأن يتم تقديم الطلب وحجز القرض الشخصي خلال فترة العرض الترويجي المحددة.
- 3.2 إن العملاء المدرجون في قطاعات الخدمات المصرفية الشخصية، والخدمات المصرفية المميزة، والخدمات المصرفية للأعمال، والخدمات المصرفية الخاصة ممن استفادوا بنجاح من أي منتجات مدرجة في البند 4.1 أدناه (سيشار إليها معًا باسم "منتجات القروض الشخصية")، سيكونون مؤهلين للمشاركة في العرض الترويجي (يُشار إلى كل منهم باسم "العميل المؤهل") باشتراط تحقيقهم لشروط وأحكام العرض الترويجي هذه. إن موظفي بنك الإمارات دبي الوطني (الدائمون والمتعاقدون)، والمستشارون المتعاقد معهم من طرف ثالث لصالح بنك الإمارات دبي الوطني، وموظفو شركة "تنفيذ"، وعمالء "إف"، هم غير مؤهلين لهذا العرض الترويجي.



4. الجوائز

4.1 جوائز سحب الفائز المحظوظ

سيكون العملاء المؤهلون، ممن نجحوا في الاستفادة من أي منتجات قروض شخصية خلال فترة الحملة، مؤهلين لضمان فرص دخولهم بالسحب، وذلك وفقاً للجدول المبيّن أدناه في البند 4.2، والمشاركة في عملية سحب الفائز المحظوظ كجزء من العرض الترويجي ووفقاً لشروط وأحكام العرض الترويجي هذه. سيتم جدولة جميع العملاء المؤهلين الذين حصلوا على فرص دخول مؤهلة في السحب، ثم سيتم إجراء عملية اختيار عشوائي من أجل اختيار الفائزين.

الفئة	الجوائز	معيّار الاختيار
عميل قرض شخصي من الإماراتيين	فائز واحد(1): اربح 6 أقساط شهرية مستردة - استرداد نقدي يصل إلى 20,000 درهم 5 فائزين: اربح 3 أقساط شهرية مستردة - استرداد نقدي يصل إلى 10,000 درهم 10 فائزين: اربح 2 قسطاً شهرياً مسترداً - استرداد نقدي يصل إلى 5,000 درهم	سيتم اختيار الفائز من بين مجموعة عملاء القروض الأفراد المؤهلين من العملاء الإماراتيين
عميل القرض شخصي من المقيمين	فائز واحد(1): اربح 6 أقساط شهرية مستردة - استرداد نقدي يصل إلى 20,000 درهم 5 فائزين: اربح 3 أقساط شهرية مستردة - استرداد نقدي يصل إلى 7,000 درهم 10 فائزين: اربح 2 قسطاً شهرياً مسترداً - استرداد نقدي يصل إلى 3,000 درهم	سيتم اختيار الفائز من بين مجموعة عملاء القروض الأفراد المؤهلين من العملاء المقيمين
عميل قرض شخصي من الإماراتيين والمقيمين المسجلين في إمارة أبوظبي	فائز واحد(1): اربح 6 أقساط شهرية مستردة - استرداد نقدي يصل إلى 20,000 درهم 3 فائزين: اربح 3 أقساط شهرية مستردة - استرداد نقدي يصل إلى 10,000 درهم 9 فائزين: اربح 2 قسطاً شهرياً مسترداً - استرداد نقدي يصل إلى 5,000 درهم	سيتم اختيار الفائز من بين مجموعة العملاء الأفراد المقيمين والإماراتيين المؤهلين المسجلين في إمارة أبوظبي

4.2 إن عميل القرض الشخصي

الذي استفاد (العملاء الذين استفادوا) من منتج من منتجات القروض الشخصية بنجاح سيكون مؤهلاً (سيكونون مؤهلين) للدخل في السحب بشكل تلقائي وسيضمن فرصة الدخول (فرص الدخول) في السحب كما هو مفصل في الجدول أدناه بشرط تحقيق / استيفاء المعايير التالية ووفقاً لشروط وأحكام العرض الترويجي .



معايير مبلغ القرض	عدد فرص الدخول
قرض بمبلغ صافي يساوي 100,000 درهم كحد أدنى	فرصة دخول واحدة لكل قرض
كل 50,000 درهم إضافية فوق الـ 100,000 درهم الأولية	فرصتي (2) دخول إضافيتين

5. آلية دخول العرض وكيفية تحقيق الشروط

- 5.1 إن جوائز السحب المحظوظ هي جوائز قائمة على عملية السحب / السحب المحظوظ وتخضع لتلبية معايير الأهلية الخاصة بالمنتج.
- 5.2 بالنسبة لعملية السحب، سيتم جدولة جميع العملاء المؤهلين الذين لديهم مشاركات مؤهلة في السحب، وسيتم اختيار الفائزين عن طريق تنفيذ عملية السحب العشوائي خلال فترة 60 يومًا تقويمياً تبدأ من نهاية فترة العرض الترويجي ("السحب").
- 5.3 سيقوم موظف مستقل (من قبل دائرة التنمية الاقتصادية في دبي أو من قبل أي سلطة أخرى ذات صلة) بالحضور والإشراف على عملية "السحب الكبير" لضمان النزاهة والشفافية. سيحدد البنك التواريخ التي سيتم فيها إجراء "السحب الكبير" بالتشاور مع الموظف المستقل.
- 5.4 سيتم إبلاغ كل فائز بفوزه في التاريخ الذي يحدده البنك، ووفقاً لتقديره الخاص، وسيتم مشاركة تفاصيل الجوائز وطريقة الحصول على الجائزة مع العميل الفائز عبر البريد الإلكتروني المسجل لدى البنك، وسيتم ذلك خلال 60 يومًا تقويمياً من تاريخ تنفيذ عملية السحب/فترة العرض الترويجي أيهما يأتي أولاً.
- 5.5 سيتم إضافة الجوائز النقدية إلى حساب الفائز الفعّال بالدرهم الإماراتي في بنك الإمارات دبي الوطني (الجاري أو التوفير) أيهما كان متوفرًا. إذا لم يكن لدى الفائز حساب نشط بالدرهم الإماراتي لدى بنك الإمارات دبي الوطني، ولكن لديه بطاقة ائتمان نشطة صادرة من بنك الإمارات دبي الوطني، فسيتم إضافة قيمة المكافآت النقدية إلى بطاقة الائتمان النشطة الخاصة بالفائز. أما بالنسبة للفائز (الفائزين) الذين ليس لديهم أي من الحسابات النشطة المذكورة أعلاه، فسيتم تقييد قيمة المكافآت النقدية على أي بطاقة مناسبة مسبقة الدفع من بنك الإمارات دبي الوطني وسيتم ذلك وفقًا لتقدير البنك وحده.
- 5.6 في حال عدم التمكن من الإتصال العميل الفائز (عدم نجاح عملية الاتصال به على رقم الهاتف المتحرك المسجل بعد 3 محاولات)، أو في حال لم يستلم الجائزة خلال الوقت المحدد، فلن يكون العميل بعدها مؤهلاً للحصول على الجائزة ولن يكون للفائز الحق في المطالبة بأي جائزة تدرج ضمن هذا العرض الترويجي.
- 5.7 بمجرد حصول الفائز على الجائزة بالشكل المذكور أعلاه، لن يكون الفائز بعدها مؤهلاً للاستفادة من أي عروض أخرى تدرج ضمن هذا العرض الترويجي.
- 5.8 إن الجوائز غير قابلة للتحويل، ولن يجوز استبدالها بقيمتها النقدية (غير ما هو مذكور في الأعلى)، أو مقابل أي مزايا أخرى.

6. متفرقات

- 6.1 قد يتم مصادرة الجوائز، أو سيجوز حتى أن يتم استبعاد العملاء المؤهلين من المشاركة في الحملة الترويجية، إذا توفّر للبنك الأسباب الكافية للاعتقاد بأن أي عميل فائز قد انتهك أي قوانين أو لوائح سارية في الإمارات العربية المتحدة.
- 6.2 ينطبق هذا العرض الترويجي فقط على العميل المؤهل (العملاء المؤهلون) الذي يستفيد من منتج قرض شخصي مؤهل (منتجات قروض شخصية مؤهلة) تم التقدم إليها وصرفها إليه بنجاح خلال فترة العرض الترويجي.
- 6.3 تخضع جميع طلبات القروض للموافقة وسيتم ذلك بناءً على تقدير البنك الوحيد والمطلق.



- 6.4 يجب أن تكون جميع القروض الشخصية التي تم الاستفادة منها صالحة ونشطة وليست في أي حالة تخلف عن السداد ومتوافقة تمامًا مع شروطها وأحكامها خلال فترة العرض الترويجي (يرجى مراجعة البند 2 من شروط وأحكام العرض الترويجي) وفي الفترة المذكورة في البندين 5.2 و5.4 من أحكام وشروط العرض الترويجي.
- 6.5 إن العميل المؤهل (العملاء المؤهلون) الذي يندرج ضمن أكثر من فئة واحدة تتعلق بالبند رقم 4.1، سيكون مؤهلاً للحصول على جائزة واحدة فقط.
- 6.6 يسري هذا العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو حملات أو عروض أخرى صالحة مقدم من البنك.
- 6.7 سيتم صراحة استبعاد ما يلي من أن تكون ضمن منتجات القروض الشخصية المؤهلة وبالتالي لن تكون مؤهلة للدخول في هذا العرض الترويجي: (1) القروض الملغاة بعد صرف قيمتها، (2) القروض المعاد هيكلتها و/أو المعاد جدولتها، (3) القروض التي تندرج ضمن PEARS (القروض التي تم تعديل نسبة القسط الشهري بسبب تخفيض الراتب)، و(4) القروض التي تم إلغاؤها اعتباراً من تاريخ استحقاق المكافأة.
- 6.8 قد يُطلب من العملاء الفائزين حضور حفل توزيع الجوائز وبرامج دعائية أخرى عندما يطلب البنك ذلك، وسيتوجب عليهم تلبية ذلك وعلى نفقتهم الخاصة.
- 6.9 يوافق كل فائز (بما في ذلك كل ممثل فردي لهذا الفائز الذي لا يندرج ضمن فئة العملاء الأفراد)، ودون قيد أو شرط، على أي منشور يتم وضعه في أي وسيلة إعلامية (مطبوعة أو رقمية أو غير ذلك) وكان ذلك المنشور يحتوي اسمه و/أو صورة فوتوغرافية له باعتباره الفائز بالجائزة المضمونة أو الكبرى.
- 6.10 تخضع شروط وأحكام العرض الترويجي هذه للتغيير أو للإضافة أو التعديل، في أي وقت، ووفقاً لتقدير البنك المطلق، وسيتم إشعار العملاء بذلك وفقاً للقانون المعمول به.
- 6.11 ستخضع كامل قرارات البنك، بمجملها وتفصيلاتها، لتقدير البنك الفردي والمطلق، وستكون نهائية وملزمة.
- 6.12 لن يكون البنك مسؤولاً عن أي التزام ضريبي يتكبده أي فائز بموجب هذا العرض الترويجي.
- 6.13 إن الجائزة (الجوائز) المعروضة في جميع المواد المطبعية و/ أو على موقع البنك الرسمي هي لأغراض التوضيح فقط. يحتفظ البنك بالحق في تغيير نوع، العلامة التجارية، الطراز، اللون أو المواصفات الخاصة بالجوائز وفقاً لتقديره الخاص.
- 6.14 البنك غير مسؤول عن أي إصابة شخصية؛ أي خسارة أو ضرر (بما في ذلك فقدان الفرصة)؛ سواء كانت ذلك بشكل مباشر أو غير مباشر أو بشكل خاص أو متتابع، وينشأ بأي شكل من الأشكال عن: (أ) أي صعوبات تقنية أو عطل في المعدات (سواء كان ذلك ضمن سيطرة البنك أم لا)؛ (ب) أي عملية سرقة، أو وصول غير مصرح به أو تدخل من طرف ثالث؛ (ج) أي فرصة دخول أو مطالبة بالجائزة تم التأخر في المطالبة بها، فقدانها، تغييرها أو تلفها أو تم توجيهها بشكل خاطئ (سواء بعد استلامها من قبل البنك أم لا) وكان ذلك الأمر يعود لأي سبب خارج عن سيطرة البنك؛ (د) أي التزام ضريبي يتكبده الفائز بموجب هذه الحملة الترويجية؛ أو (هـ) ناتج عن استخدام الجائزة.
- 6.16 لن يكون البنك مسؤولاً أو ممثلاً عن النوعية، أو عن ملاءمة أو عن قابلية المنتج للتسويق، ويجب تسوية أي قضايا من هذا القبيل مباشرة مع مُنتج و/ أو مُورد هذه الجائزة. لن يتحمل البنك أي مسؤولية عن حل أي من هذه النزاعات؛
- 6.16 لن يكون البنك مسؤولاً عن، ولن يقبل أي مطالبات تتعلق بأي ميزة / مكافأة أو تتعلق بأي خدمة أو منتج يتم تقديمه بموجب هذه الميزة / المكافأة من قبل مورد بشكل طرف ثالث، ولن يكون مسؤولاً أمام العميل المؤهل عن أي خسائر، مسؤوليات، أضرار، تكاليف ومصاريف (بما في ذلك الرسوم القانونية، والتكاليف والمصاريف) التي تكبدها أو تحملها أي عميل مؤهل بموجب أو نتجت عن أي ميزة / مكافأة، أو فيما يتعلق بأي خدمة أو منتج مقدم / مقترح أن يتم توفيره من قبل مورد بشكل طرف ثالث بموجب هذه الشروط والأحكام؛ و
- 6.17 تخضع هذه الشروط والأحكام وأي خلافات ناتجة عنها، وكل ما يتعلّق بتفسيرها أو تنفيذها، لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة وسيتم ذلك وفق الاختصاص القضائي الحصري لمحاكم دبي. (باستثناء محاكم مركز دبي المالي العالمي).